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„Milyen megoldási javaslatai vannak az agrártárcának a magyar fenyőtermesztóZt
értékesítési nehézségeinek jövőbeni megoldására?” címmel a Házszabály 91. "'--a
alapján írásbeli választ igénylőkérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Karácsony elmúltával tisztelettel hívnám fel figyelmét arra, hogy a magyarország i
fenyőfatermesztők számára piaci gondok miatt nem volt felh ő tlen az ünnep .

Bár a fenyőpiacon a világgazdasági válság nem éreztette hatását decemberben, a
fenyő termelőknek így is sok gondja-baja akadt. A külföldi cégek által forgalmazott nag y
mennyiségű és olcsó import fenyőárú visszaszorította a magyar termeszt őket, annak ellenére ,
hogy a külföldi a min őségben nem, csak az árban veszi fel a versenyt a hazaival . Emellett az i s
gondot okozott a magyar fenyő termesztőknek, hogy az alacsony felvásárlási ár miatt többségü k
saját maga kényszerült eladni a fenyőfákat a nagyobb városok főterein.

A külföldi versenytársak és az értékesítési nehézségek miatt sajtóhírek szerint 2008-ban
a karácsony környékén értékesítésre szánt magyar feny őmennyiség nagyjából 40%-a a
termesztők kezén maradt .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól :

Milyen megoldási javaslatai vannak az agrártárcának a magyar feny őtermesztők
értékesítési nehézségeinek jövőbeni megoldására?

- Kívánja-e a tárca el ősegíteni, hogy a haza fenyőtermesztők az értékesítés könnyítés e
végett kereskedelmi hálózatokat hozzanak létre ?
Van-e lehetősége a tárcának arra, hogy az importfeny ővel szemben piaci előnyhöz
jutassa a magyar feny őtermesztők árúit, természetesen az Európai Uniós szabályozás
figyelembevételével?

Várom válaszát! Budapest ,

2009. január 8 .
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